
Protokół z Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczo-Finansowego  

Polskiej Federacji Petanque – Polski Związek Sportowy,  

które odbyło się 20 kwietnia 2023 roku w formie elektronicznej (online) 

 

W pierwszym terminie obecnych było 13 delegatów z uprawnionych osób. W drugim terminie obecnych 

było także 13 osób.  

Po powitaniu zebranych przez panią prezes Polskiej Federacji Petanque – Polski Związek Sportowy 

Celinę Lichnowską nastąpił wybór osób do Komisji Skrutacyjnej.  

Do prac w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono Agnieszkę Wyderka-Dyjecińską oraz Czesława Selke. Obie 

osoby wyraziły zgodę i zostały jednogłośnie (13 osób było za) wybrane do Komisji Skrutacyjnej. 

Następnie nastąpił wybór przewodniczącego Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczo-Finansowego. 

Zaproponowano Mariusza Stawickiego, który po wyrażeniu zgody, został jednogłośnie (13 osób za) 

wybrany na przewodniczącego zebrania. 

Sekretarzem obrad został wybrany Mariusz Klimaszewski. Po wyrażeniu przez niego zgody został 

jednogłośnie (13 osób za) wybrany na sekretarza. 

Kolejnym punktem był zaplanowany wybór osób do Komisji Uchwał i Wniosków. Jako że nie wpłynęły 

w założonym terminie żadne wnioski (były przyjmowane do 18 kwietnia 2023 r. drogą mailową) nie 

została powołana Komisja Wniosków i Uchwał. 

Po przedstawieniu przez Mariusza Stawickiego regulaminu obrad, delegaci jednogłośnie przyjęli 

regulamin obrad (uchwała WZSF 1/2023; 13 osób głosowało za).  

Z powodu nie wpłynięcia żadnego wniosku (delegaci zaproponowali wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: sprawy różne. 

Kolejnym punktem było odczytanie przez przewodniczącego Mariusza Stawickiego porządku obrad i 

jego przyjęcie. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (uchwała WZSF 2/2023) 13 osób głosowało 

za). 

Ze sprawozdaniem merytorycznym Zarządu (załącznik do protokołu), sprawozdaniem finansowym za 

rok obrotowy 2022 (załącznik do protokołu) delegaci zapoznali się przed obradami online. Wszystkie 

sprawozdania zostały opublikowane na stronie internetowej PFP PZS. Delegaci potwierdzili zapoznanie 

się ze wszystkimi sprawozdaniami. Pytań do wyżej wymienionych sprawozdań nie było. 

Za zatwierdzeniem sprawozdania merytorycznego Zarządu PFP PZS głosowało 13 delegatów (uchwała 

WZSF 3/2023). 

Za zatwierdzeniem sprawozdania finansowego Zarządu 13 delegatów (uchwała WZSF 4/2023). 

 

Z powodu braku badania sprawozdania finansowego przez biegłego rewidenta Komisja Rewizyjna nie 

przedstawiła swojego sprawozdania. Uczyni to dopiero po wspomnianym badaniu. 



W tym momencie do Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczo-Finansowego dołączyli dwaj delegaci 

Piotr Uss-Wąsowicz z Krakowa oraz Romuald Ratajczak z Leszna. 

Kolejnym punktem były sprawy różne. 

Delegat z klubu z Jedliny Beata Urbaniak oraz obecny na zebraniu Kamil Orpel przedstawili swoje 

stanowisko w sprawie niedopuszczenia klubu z Jedliny do rozgrywek II ligi. Przedstawiciele utrzymywali, 

że klub z Jedliny chociaż de facto nie zagrał ani jednego meczu w poprzednim sezonie w I lidze (obecnie 

drugi poziom rozgrywkowy) to jednak opłacając wpisowe wziął udział w rozgrywkach i po spadku 

powinien grać w nowej II lidze (trzeci poziom rozgrywkowy). 

Nie podzielił tego zdania przewodniczący Zebrania oraz sekretarz PFP PZS Mariusz Stawicki wskazując 

na odpowiedni punkt regulaminu argumentując, że klub nie grając ani jednego spotkania nie przystąpił 

do rozgrywek i powinien kolejny sezon rozpocząć od najniższej klasy rozgrywkowej. 

W innym głosie dyskusji Jan Neugebauer z klubu z Kalisk wyraził opinię, iż nie powinna być tworzona 

kadra weteranów Polski, a o tym kto miałby reprezentować kraj ma zdecydować „boisko”, czyli mistrz 

Polski weteranów dostąpiłby zaszczytu reprezentowania kraju w mistrzostwach Europy.  

Z tym nie zgodził się trener kadry Polski weteranów Ryszard Kowalski, uważając, że taki wybór wcale 

nie musi wyłaniać najlepszych zawodników, a jeden dzień i lepsza dyspozycja niektórych graczy nie 

powinna decydować o wyborze reprezentacji kraju. 

Marcin Rutkowski z UPKS Bula Kalonka zapytał, czy Zarząd PFP PZS planuje przeznaczyć pewne środki 

finansowe dla klubów, które by posłużyły do propagowania petanque wśród dzieci i młodzieży. 

Pani Prezes PFP PZS Celina Lichnowska odpowiedziała, że uzależnione to jest od funduszy, jakie będą w 

posiadaniu PFP PZS. 

 

Na tym przewodniczący obrad Mariusz Stawicki zakończył Walne Zebranie Sprawozdawczo-Finansowe. 

 

Sekretarz Obrad 

/-/ Mariusz Klimaszewski 

Przewodniczący Obrad 

/-/Mariusz Stawicki 

 

  



Lista delegatów obecnych na Walnym Zebraniu Sprawozdawczo-Finansowych 

1. Włodzimierz Kołtowski (Lajkonik Kraków) 

2. Mariusz Klimaszewski (Białostocki KP) 

3. Jarosław Synowiec (Śremski KP) 

4. Grażyna Gacał Skołucka (Petanka Wrocław) 

5. Beata Urbaniak (KSP Jedlina) 

6. Grzegorz Kurowski (Myślenicki KP) 

7. Czesław Selke (Chojnickie TP-F) 

8. Marcin Rutkowski (UPKS Bula Kalonka) 

9. Wioletta Śliż (Żywiecki Klub Boules) 

10. Ryszard Kowalski (Broen Karo Dzierżoniów) 

11. Celina Lichnowska (Nyski KP) 

12. Karol Szulc (ŚKSP Carbon) 

13. Mariusz Stawicki (KP Ciechan Ciechanów) 

14. Romuald Ratajczak (KP Leszczynko Leszno) 

15. Piotr Uss Wąsowicz (Krakowski Klub Petanque Złota Bula 

 

 

 


